

# ទីតាំងរបស់អ្នកជំនួយ



ហើយ នោះគឺថា ទីមួយគឺការដាក់អ្នកជំនួយខ្លះចូលក្នុងព្រះវិហារ។ ហើយ ព្រះវិហារតូចរបស់យើងនៅទីនេះគឺអធិបតេយ្យភាព។ វាមិនមាននិកាយណាមួយ ឬអ្វីដែលត្រូវបញ្ជូនអ្នកជំនួយរបស់ខ្លួននោះទេ វាជ្រើសរើសអ្នកជំនួយរបស់វាផ្ទាល់។ វាជ្រើសរើសគ្រូគង្វាលរបស់ខ្លួន វាជ្រើសរើសអ្នកធានារបស់ខ្លួន វាជ្រើសរើសអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលចូលមក និងចេញពីព្រះវិហារ។ គ្មាននរណាម្នាក់និយាយថាដូច្នោះឡើយនោះទេ វាគឺជាក្រុមជំនុំ។ ហើយក្រុមជំនុំ គឺជាអ្នកដែលមកទ្រទ្រង់ព្រះវិហារ ដោយវត្តមានរបស់ពួកគេ ជាមួយនឹងដង្ហាយមួយភាគក្នុងដប់ និងដង្ហាយរបស់ពួកគេ តែងតែជាអ្នកដែលមានពាក្យស្របច្បាប់ក្នុងការតែងតាំងរឿងនេះ។

2 ហើយខ្ញុំចង់ថ្លែងអំណរគុណដល់គណៈកម្មាធិការអ្នកជំនួយពីអតីតកាល ហើយខ្ញុំនិយាយវាពីទីនេះជួសមុខឱ្យក្រុមជំនុំទាំងអស់។ បើមានបងប្អូនណាម្នាក់នៅទីនេះ ដែលមានបងប្រុសខុកបងប្រុសហ្គីមែន និងបងប្រុស ហ៊ីហ្គិនបូថមនិងបងប្រុសដេតស៍ម៉ាន ពួកគេបានឱ្យយើងមានកិច្ចបម្រើព្រះដ៏ល្អថ្វាយព្រះអម្ចាស់ នៅក្នុងរោងឧបោសថនេះ។

3 ហើយជាញឹកញាប់ នេះបើតាមច្បាប់របស់ក្រុមជំនុំ ជារៀងរាល់ឆ្នាំ អ្នកជំនួយឬអ្នកទទួលបន្ទុកបំពេញពេលវេលារបស់ពួកគេដោយស្វ័យប្រវត្តិ។ ហើយប្រសិនបើពួកគេចង់ត្រឡប់មកវិញ នោះមិនអីទេ។ បើគេមិនចង់ត្រឡប់មកវិញ គេអាចដាក់អ្នកខ្លះនៅកន្លែងគេ ថា ក្រុមប្រឹក្សានេះលាលែងហើយ។

4 ហើយនៅយប់មួយទៀត ខ្ញុំបានទូរស័ព្ទទៅក្រុមប្រឹក្សាភិបាលដែលមានក្រុមប្រឹក្សាភិបាលថ្មី។ ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញបងប្រុសលូធើ មាក់ដូដែលនៅទីនេះយប់នេះ យើងរីករាយណាស់ដែលបានឃើញគាត់ចូលមក ដែលពីមុនគឺនៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សាភិបាល។ ខ្ញុំបានចុះទៅក្នុងសប្តាហ៍នេះ ដើម្បីស្វែងយល់ និងពិនិត្យមើលការថតចម្លងរូបថតដែលបានធ្វើឡើង ដែលនឹងត្រូវបានបង្ហាញដល់ក្រុមជំនុំ ផងដែរ។ អ្នកដែលទទួលបន្ទុកក្រុមជំនុំរុករាននេះ គឺបងប្រុសរីលៀម ម៉ហ្គិន បងប្រុស មែអេហ្គិន និងបងប្រុស ប៊ែងរូដ និងបងប្រុសរ៉យ រ៉ូប៊ីសុន។ ហើយ

ពួកគេទាំងអស់នៅក្នុងទីក្រុងនេះ លើកលែងតែបងប្រុស រ៉ូប៊ីសុនដែលរស់នៅ ចន្លោះទីក្រុងទាំងពីរ។ ព្រះ អម្ចាស់ទ្រង់ទតឃើញថាសាកសមនឹងបុរសនោះ ហើយគេជាមនុស្សដែលគួរគោរព ហើយឥឡូវនេះ ពួកគេបានទទួលកាតព្វកិច្ច ជាអ្នកគ្រប់គ្រងក្រុមជំនុំនេះ។

5 ហើយបន្ទាប់មកខណៈពេលដែលកិច្ចប្រជុំនេះកំពុងដំណើរការ ហើយត្រូវ បានប្រាប់ដោយជំនួយការគ្រូគង្វាលដល់យើងថា ដើម្បីជ្រើសរើសក្រុមប្រឹក្សា ភិបាលថ្មីនៃអ្នកជំនួយ ថាបុរសទាំងនេះបានបម្រើព្រះក្នុងពេលវេលារបស់ពួកគេ ហើយ—ហើយលាលែងពីដំណែង បន្ទាប់មកគឺជ្រើសរើសអ្នកជំនួយមួយចំនួន ទៀត។ ឥឡូវនេះ ព្រះវិហារ... របៀបដែលរឿងនេះត្រូវបានធ្វើគឺ ក្រុមប្រឹក្សាភិបាល អាចតែងតាំងអ្នកជំនួយ បុរសដែលពួកគេបានភ្ជាប់ជាមួយនិងរកឃើញថាជា មនុស្សមានកិត្តិយសគួរគោរពនិងយុត្តិធម៌។

6 មុខងាររបស់អ្នកជំនួយគឺជាមុខងារដ៏អស្ចារ្យ ហើយជាកិត្តិយសដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ចំពោះព្រះអម្ចាស់ដែលបានធ្វើជាអ្នកជំនួយក្នុងក្រុមជំនុំ។ ដូច្នេះហើយ នៅក្នុង កិច្ចប្រជុំកាលពីយប់មិញ បុរសម្នាក់បានខលហៅមកខ្ញុំ។ ហើយនៅពេល ជួបជាមួយគ្រូគង្វាល ដូចខាងក្រោម... ថ្ងៃសុក្រចុងក្រោយនេះ ដែលត្រូវបាន យល់ស្របថាបុរសម្នាក់នេះ អ្នកទាំងនេះជាមនុស្សមានកិត្តិយសនិងយុត្តិធម៌។

7 យុវជនម្នាក់ដែលពួកគេបានរកឃើញ គឺមិនមានសមត្ថភាពពិតប្រាកដ (មិនមែនដោយសារគាត់មិនមែនជាប្រភេទមនុស្សត្រឹមត្រូវទេ) មួយដែលត្រូវបាន ស្នើដោយបុរសមានកិត្តិយសម្នាក់នៃក្រុមប្រឹក្សាភិបាលរបស់យើង។ ប៉ុន្តែពេល ដែលគ្រូគង្វាលនិងខ្ញុំមកជុំគ្នា ហើយខ្ញុំបានសួរពីអាយុរបស់យុវជន គាត់មាន អាយុខ្ពង់ម្ភៃស្នើង។ កិត្តិយស យុត្តិធម៌ និងជាបុរសពិត ប៉ុន្តែរកឃើញថាគាត់ជា បុរសនៅលឺវ។ ព្រះគម្ពីរតម្រូវឲ្យអ្នកជំនួយជាបុរសដែលបានរៀបការ។ គាត់ត្រូវតែ ជាប្តីមួយប្រពន្ធតែមួយ។

8 ហើយបន្ទាប់មកមានបុរសម្នាក់ទៀតដែលជាបុរសដ៏គួរឲ្យគោរព មាន លក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការងារ ហើយនឹងបង្កើតបុរសស្មោះត្រង់ ដូចដែលបងប្រុសម្នាក់បានណែនាំគាត់។ បន្ទាប់ពីបានស៊ើបអង្កេតរណីនេះ ហើយ។ ថាបងប្រុសទើបតែចូលក្នុងជំនឿនេះ ប្រពន្ធរបស់គាត់មិនជឿលើវា ទេ។ បន្ទាប់មកនោះបានធ្វើឲ្យបុរសនោះនៅក្នុងមុខតំណែងនេះមិនមានលក្ខណៈ

សម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់។ ដោយសារគាត់ត្រូវតែមានក្រុមគ្រួសាររបស់គាត់ទាំងអស់នៅក្នុងការចុះចូល ពួកគេក៏ត្រូវមានជំនឿដែរ ព្រោះវានឹងមានផ្លែផ្កា។

9 ហើយយើងកំពុងសាងសង់ឥឡូវនេះ ហើយយើងចង់ដាក់ព្រះវិហារនេះ។ ហើយក្នុងនាមជាអ្នកមើលការខុសត្រូវទូទៅនៃក្រុមជំនុំ ខ្ញុំត្រូវតែដឹងថាវាត្រូវបានរក្សាទុក តាមបទគម្ពីរ អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រឹមត្រូវនៅលើព្រះបន្ទូល។

10 ដូច្នេះហើយ ដូច្នេះហើយ វាត្រូវបានគេរកឃើញថាអំណោយផលសម្រាប់ក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និងគ្រូគង្វាល និងអ្នកត្រួតពិនិត្យ ដើម្បីជ្រើសរើសមនុស្សនៅក្នុងក្រុមនេះ នៅទីនេះ បុរសម្នាក់ដែលយើងគិតថាជាបុរសមានកិត្តិយស និងយុត្តិធម៌។ យើងអាចនាំពួកគេតែប៉ុណ្ណោះ។ ហើយបន្ទាប់មក ពួកគេត្រូវបានតែងតាំងដោយក្រុមជំនុំ ដោយការបោះឆ្នោតរបស់ពួកគេផ្ទាល់។ ហើយបន្ទាប់មក បុរសទាំងនេះនឹងបម្រើព្រះ ប្រសិនបើពួកគេមានអារម្មណ៍ថា ពួកគេនឹងទទួលយកមុខតំណែងនេះ។ បន្ទាប់មកពួកគេនឹងមកក្នុងរយៈពេលខ្លី ដើម្បីមើលថាតើពួកគេមានអារម្មណ៍ថាប្រហែលជាព្រះបានហៅពួកគេ។ ហើយបើក្រោយមក បើគេមានអារម្មណ៍ថាមិនសាកសមទេ បន្ទាប់មក ពួកគេមានសិទ្ធិក្នុងប៉ុន្មានសប្តាហ៍ខាងមុខ ដើម្បីលាលែងពីតំណែង ដើម្បីឱ្យអ្នកផ្សេងទៀតអាចត្រូវបានតែងតាំងជំនួសពួកគេ។

11 ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយនៅដើមដំបូងនៃការប្រជុំ ថា (ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ) ខ្ញុំចង់នៅទីនេះក្នុងរោងឧបោសថនេះ ដរាបណាខ្ញុំបានសម្រាកបន្តិច បន្ទាប់មកខ្ញុំ—បន្ទាប់មកខ្ញុំ...យើងនឹងតែងតាំងឪកុនទាំងនេះដោយការដាក់ដៃលើ ឪកុន និងអ្នកចាត់ចែងក្នុងព្រះវិហារនេះ។ ប៉ុន្តែជាដំបូងពួកគេត្រូវតែត្រូវបានតែងតាំង—ហើយមើលពីរបៀបដែលពួកគេចូលចិត្តវា និងរបៀបដែលក្រុមជំនុំចូលចិត្តវា។ បន្ទាប់មកប្រសិនបើវា—បើវាត្រូវទាំងសងខាងនោះ យើងតាំងបុរសទាំងនេះជាឪកុន ដូចអ្នកជ្រើសរើសត្រូវបានជ្រើសរើសដូចគ្នា។

12 វាក៏ជាអធិបតេយ្យភាព និងច្បាប់របស់ពួកជំនុំ ដោយព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។ ដូច្នេះ គេមិនអាចនិយាយបែបនេះបានទេថា “ខ្ញុំគិតថាបុរសម្នាក់នេះជាមនុស្សត្រឹមត្រូវ” នោះមិនមែនអញ្ចឹងទេ “បងប្រុសនេវិលគិតថាបុរសនេះជាមនុស្សត្រឹមត្រូវ” ឬ “ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលគិតថាបុរសនេះនឹងក្លាយជាមនុស្សត្រឹមត្រូវ។”

ត្រូវតែក្រុមជំនុំជាអ្នករើស! គ្មាននរណាម្នាក់ធ្វើអ្វីនៅក្នុងខ្លួនគាត់នៅទីនេះទេ។ វា គឺជាការជ្រើសរើសរបស់ពួកជំនុំ។ វាជាព្រះវិហារអធិបតេយ្យ។

13 ច្បាប់ចាស់ត្រូវបានបំផ្លាញនៅក្នុងទឹកជំនន់ឆ្នាំ ១៩៣៧។ យើងបានចម្លង ឯកសារទាំងនោះមកវិញ ហើយនឹងត្រូវព្យួរនៅលើជញ្ជាំងក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ ភារកិច្ចរបស់អ្នកគ្រប់គ្រង អ្នកជំនួយ ហេរញ៉ិក ជាដើម គ្រូគង្វាល សហការី ជាដើម។

14 ដោយព្រះគុណនៃព្រះបានមានបន្ទូលមកខ្ញុំ ហើយការជ្រើសរើសមួយរយ ភាគរយតាមរយៈក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជម្រះនេះ ថាពួកគេបានរកឃើញថាបងប្រុស ហូលីនហ៊ីកយីសិនជាមនុស្សសុចរិត និងគួរឲ្យគោរព ហើយនៅក្នុងតំណែងនេះ ដើម្បីទទួលបាន—កិត្តិយសដ៏អស្ចារ្យនៃការធ្វើជាអ្នកជំនួយនៃរាងខ្មោលចំណែក បាននិយាយនេះ។

15 ម្យ៉ាងទៀត យើងបានរកឃើញហើយ តាមរយៈការជ្រើសរើសរបស់ក្រុមប្រឹក្សា ភិបាល បងប្រុសខូលីនក៏ត្រូវបានគេរកឃើញថាជាបុរសដែលមានកិត្តិយស និងយុត្តិធម៌ផងដែរ។ ធ្វើជាអ្នកបម្រើព្រះ ខ្លួនគាត់ ដូច្នោះយើងសុំគាត់មកធ្វើជា —អ្នកជំនួយនៃព្រះវិហារ ហើយមិនត្រឹមតែអ្នកជំនួយប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែជាសហការី របស់បងប្រុស នេរីល ហើយប្រហែលជាទៅថ្នាក់រៀនថ្ងៃអាទិត្យ ឬជំនួសបងប្រុស នេរីល ឬអ្វីក៏ដោយដែលត្រូវបានអំពាវនាវឱ្យគាត់ធ្វើជាសហការីជាមួយបងប្រុស នេរីល។ នោះគឺបងប្រុសខូលីន។

16 ហើយ ក៏ដូចជា ព្រះវិហារបានរកឃើញថា បងប្រុសតូនី ហ្សាបែល ដែល ជាមនុស្សកិត្តិយស និងយុត្តិធម៌ ហើយគាត់ត្រូវបានគេពេញចិត្តនៅចំពោះមុខ ក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និងគ្រូគង្វាល សុំឲ្យគាត់ទទួលតំណែងជាអ្នកជំនួយនៅក្នុង រាងខ្មោលចំនេះ។

17 ហើយវាត្រូវបានគេស្នើសុំផងដែរ ហើយបានរកឃើញមនុស្សគួរឱ្យគោរពម្នាក់ ក្នុងចំណោមពួកយើង...(មិនមែន...ទាំងនេះមិនត្រឹមតែជាមនុស្សមានកិត្តិយស តែមួយទេ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែទើបតែត្រូវបានជ្រើសរើសដោយក្រុមប្រឹក្សាភិបាល។) បងប្រុស ថេលរមកពី ហេនរីលឬមេមហ្វីស ខ្ញុំជឿថាវាគឺ មេមហ្វីស នៅរដ្ឋ ឥណ្ឌា អាណា។ គាត់នៅជាមួយយើងមួយរយៈ ធ្វើជាអ្នកនាំភ្ញៀវ និងអ្វីក៏ដោយ។ ថា

ពួកជំនុំបានទទួលការពេញចិត្តនឹងគាត់ ឬគណៈកម្មាធិការ និងគ្រូគង្វាល ថាគាត់  
នឹងទទួលយក—តំណែងដ៏អស្ចារ្យជាឌីរ៉ិចទ័រនៃរោងឧបោសថនេះ។

18 ហើយវាក៏ត្រូវបានសុំឱ្យ កូនប្រសាររបស់បងប្រុសមែ អេហ្គាន គឺបងប្រុស  
—បងប្រុសបុប ហាន ត្រូវបានជ្រើសរើសដោយគណៈកម្មាធិការ និងដោយ  
គ្រូគង្វាល ដើម្បីទទួលយកតំណែងជាអ្នកចាត់ចែងនៃរោងឧបោសថនេះ ដែលជា  
ការងារដ៏មានកិត្តិយស ហើយវាទាមទារយុត្តិធម៌និងកិត្តិយស។

19 ក្នុងការធ្វើការនេះ ខ្ញុំគិតថា បងប្អូនរបស់ខ្ញុំដែលហៅអ្នកពីទីនេះ វាជាកិត្តិយស  
ដ៏អស្ចារ្យមួយសម្រាប់អ្នក។ ហើយមិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណឹងទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។

20 នៅពេលនេះ ខ្ញុំនឹងមានបងប្រុស នេវិលដែលជាសហការីរបស់យើង អាន  
លក្ខខណ្ឌតម្រូវការរបស់ឌីរ៉ិចទ័រ។ បងប្រុសនេវិលប្រសិនបើអ្នកនឹងអានវាចេញពី  
ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ [បងប្រុស នេវិល អាន ដើម្បីថេទី១ ៣:៨-១៣—អដ។]

*[ដំពូកអ្នកជំនួយក៏ដូច្នោះដែរ ត្រូវមានចិត្តនឹងធ្វើដឹង ឥតនិយាយសំដី២  
ឥតចំណូលស្រា ឬស៊ីសំណូកឡើយ]*

*[ត្រូវជាអ្នកកាន់តាមសេចក្តីអាថ៌កំបាំងរបស់សេចក្តីជំនឿ ដោយ  
បញ្ជាចិត្តដ៏ស្អាត។]*

*[មួយទៀត ត្រូវល្បួងលចំពោះពួកអ្នកជំនួយទាំងនោះជាមុនដំបូងដែរ  
រួចបើកាលណាយើងឃើញថា គ្មានកន្លែងចាប់ទោសបានហើយ នោះសឹមឲ្យ  
គេជួយទៅចុះ។]*

*[ដំប្រពន្ធរបស់គេ ក៏ត្រូវមានចិត្តនឹងធ្វើដឹងដែរ ឥតចេះនិយាយដើមគេ  
ជាអ្នកដឹងខ្នាត ហើយស្មោះត្រង់ក្នុងគ្រប់ការទាំងអស់។]*

*[ត្រូវឲ្យអ្នកជំនួយមានប្រពន្ធតែ១ ទាំងត្រួតត្រាកូនចៅ និងផ្ទះខ្លួន  
ដោយស្រួលបូល។]*

*[ជឿតែពួកអ្នកដែលបានជួយយ៉ាងល្អ នោះនឹងបានថ្នាក់ល្អសំរាប់ខ្លួន  
និងសេចក្តីភ្ជាប់រវាងសេចក្តីជំនឿ ដោយសារព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។]*

21 អាម៉ែន។ នៅពេលនេះ ខ្ញុំសូមសួររូបបងប្អូនទាំងនេះ ដែលត្រូវបានហៅ  
ប្រសិនបើពួកគេគ្រាន់តែដើរទៅមុខនៅទីនេះទៅកាន់វេទិកាមួយភ្លែត។ ហើយ  
នៅពេលដែលយើងឱនក្បាលរបស់យើងមួយភ្លែតសម្រាប់ការអធិស្ឋាន ខ្ញុំចង់ឱ្យ

ពួកគេ... ហើយក្រុមជំនុំដឹងថានេះគឺជាអ្វីដែលជាការជ្រើសរើសជាគណៈកម្មា  
ធិការឌីកុនរបស់អ្នក និងជាមន្ត្រីហិរញ្ញវត្ថុរបស់អ្នក។

22 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវទ្រង់មានព្រះហឫទ័យពិចារណាដោយព្រះហឫទ័យថា  
យើងមកឯទ្រង់ឥឡូវនេះ។ យើងមកដោយគោរពតាមព្រះបន្ទូលដ៏បរិសុទ្ធបំផុត  
របស់ទ្រង់ យើងមកដោយជឿថា “សូមឲ្យពាក្យរបស់មនុស្សគ្រប់រូបខុស ប៉ុន្តែ  
ព្រះបន្ទូលទ្រង់ជាការពិត។” ហើយយើងមានអំណរគុណចំពោះទ្រង់សម្រាប់  
ក្រុមជំនុំនេះ ដែលព្រះយេស៊ូវបានទិញដោយព្រះលោហិតដ៏មានតម្លៃរបស់ទ្រង់  
ផ្ទាល់ ហើយបានផ្តល់ឱ្យយើងនូវអគារនេះដើម្បីថ្វាយបង្គំនៅក្នុង។

23 ហើយជាអ្នកត្រួតពិនិត្យហ្នឹងចៀមដ៏ធំនេះ ដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាន  
តែងតាំងយើងឲ្យធ្វើ ឥឡូវនេះ យើងកំពុងព្យាយាមបង្ហាញដល់ក្រុមជំនុំនេះនូវ  
ភាពស្មោះត្រង់ ហ្នឹងមនុស្សសុចរិតដែលយើងជឿថា ពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ  
ហើយត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការងារ។ ដូចដែលវាធ្លាប់បាននិយាយទាក់ទងនឹង  
ក្រុមប្រឹក្សាអ្នកជំនួយ “ដូច្នេះ បងប្អូនអើយ ចូររើសយកក្នុងពួកអ្នករាល់គ្នា ជា  
អ្នកមានឈ្មោះល្អ ពេញជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និងប្រាជ្ញា នោះយើងខ្ញុំនឹងតាំង  
គេ ឲ្យត្រួតត្រាលើការងារនេះ ដើម្បីមើលថែស្ត្រីមេម៉ាយ និងក្មេងកំព្រា ថែកប្រាក់  
និងថែទាំសុខុមាលភាពក្រុមជំនុំ។” ប៉ុន្មានឆ្នាំក្រោយមក យើងទើបតែបានអាន  
ការសរសេររបស់ប៉ុលជឺរីសុទ្ធ ដែលបានបើកសម្តែង និងបំផុសគំនិតដ៏អស្ចារ្យនោះ  
ដែលកំណត់សេចក្តីប្រកាសនៃបទគម្ពីរអំពីតម្រូវការនៃមុខតំណែងបែបនេះ។

24 ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមទទួលបុរសទាំងនេះ។ ហើយឥឡូវនេះវាគឺជាជម្រើស  
ព្រះអម្ចាស់អើយ ជាក្រុមជំនុំដ៏អធិបតេយ្យ ជាអ្នកបាយរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ  
ដែលពួកគេបានធ្វើការជ្រើសរើស។ និង...[កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អេដ។]  
...ហើយនឹងដឹកនាំផ្នែកនៃសេវាកម្មនេះតាមរបៀបពិសេសមួយ នៅក្នុងព្រះនាមដ៏  
សុចរិត និងបរិសុទ្ធរបស់ព្រះយេស៊ូវ។

25 ឥឡូវនេះ ដោយឱនក្បាល មិនត្រឹមតែក្បាលរបស់យើងប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែ  
បេះដូងរបស់យើងផង ហើយក្នុងនាមជាសមាជិកទាំងអស់នៃក្រុមជំនុំនេះ ដែល  
មកទីនេះទៀងទាត់ ហើយទ្រទ្រង់វាជាមួយនឹងដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់ និង  
ដង្វាយរបស់អ្នក ដែលត្រូវបានចាត់ទុកថាជាសមាជិកនៃក្រុមជំនុំនេះ ខណៈពេល  
ដែលគ្រូគង្វាល និងខ្ញុំតែម្នាក់ឯងមើលទៅ គ្រូគង្វាលរួមគឺបងប្រុសនេវិល ហើយខ្ញុំ

សម្លឹងមើលទៅ ខ្ញុំនឹងសួរថាតើក្រុមជំនុំនេះរកឃើញថាបងប្រុស ថេលីវ ជាមនុស្សសុចរិត ហើយមានសិទ្ធិដែរឬទេ តាមការគិតរបស់អ្នក ធ្វើជាឪពុកលើក្រុមមនុស្សនេះ? អ្នកនឹងបង្ហាញសញ្ញាដូចគ្នាដោយលើកដៃរបស់អ្នក។ [បងប្រុស ប្រាណហាំផ្កាក—អេដ។] មិនអីទេ។ ឥឡូវនេះ បើមានការផ្ទុយគ្នា នឹងលើកដៃឡើង។ [បងប្រុស ប្រាណហាំ ផ្កាក។] សូមអរគុណ។

26 តើមានសមាជិកណាម្នាក់នៃក្រុមជំនុំនេះនៅទីនេះរកឃើញ... ហើយទាំងអស់ តើអ្នកឃើញបងប្រុសហូលីសហ៊ីកឃើសិសជាមនុស្សត្រឹមត្រូវ និងគួរឱ្យគោរពទេ ហើយបុរសម្នាក់ដែលឃើញនៅក្នុងភ្នែកអ្នកសក្តិសមនឹងក្លាយជាឪពុកនៃក្រុមជំនុំដែលបាននិយាយនេះទេ? តើអ្នកនឹងបង្ហាញសញ្ញាដោយលើកដៃស្តាំរបស់អ្នក។ [បងប្រុស ប្រាណហាំ ផ្កាក—អេដ។] ប្រសិនបើវាផ្ទុយ លើកដៃឡើង។ [បងប្រុស ប្រាណហាំផ្កាក។]

27 តើក្រុមជំនុំនេះរកឃើញបងប្រុសខូលីន ដូចគ្នាជាបុរសសុចរិតនិងមានកិត្តិយសដែរឬទេ? ហើយសក្តិសមនឹងការងារធ្វើជាអ្នកជំនួយនៃក្រុមជំនុំនេះឬទេ? តើអ្នកនឹងលើកដៃរបស់អ្នក។ [បងប្រុសប្រាណហាំ ផ្កាក—អេដ។] មិនអីទេ។ មានអ្នកប្រឆាំងទេ សូមលើកដៃឡើង។ [បងប្រុសប្រាណហាំផ្កាក។]

28 តើក្រុមជំនុំនេះរកឃើញបងប្រុស គូនី ហ្សាបែល ជាបុរសដ៏មានកិត្តិយស និងសក្តិសមនឹងការងារនេះដែរឬទេ នៃការធ្វើជាឪពុកលើប្អូនចៀមនៅក្នុងក្រុមជំនុំនេះ? តើអ្នកនឹងលើកដៃស្តាំរបស់អ្នកបានទេ។ [បងប្រុស ប្រាណហាំ ផ្កាក—អេដ។] មានអ្នកប្រឆាំងទេ លើកដៃឡើង។ [បងប្រុស ប្រាណហាំ ផ្កាក។]

29 តើក្រុមជំនុំនេះមានអារម្មណ៍ថាបងប្រុសហានជាមនុស្សសុចរិត និងយុត្តិធម៌ ដែលបាននៅជាមួយយើងមួយរយៈ ធ្វើជាហេរញ៉ិក លេខាធិការនៃព្រះវិហារនេះ ដើម្បីគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុ និងទូទាត់វិក្កយបត្ររបស់ខ្លួនបានទេ? បើដូច្នោះ សូមលើកដៃស្តាំរបស់អ្នក។ [បងប្រុស ប្រាណហាំ ផ្កាក—អេដ។] តើមានអ្នកប្រឆាំងទេ លើកដៃស្តាំរបស់អ្នក។ [បងប្រុសប្រាណហាំផ្កាក។]

30 ខ្ញុំចង់និយាយទៅកាន់—បងប្អូនដែលកំពុងឈរនៅពេលនេះ នៅជើងឈើឆ្ការនេះ ថាព្រះវិហារនេះជាមួយនឹងមួយរយភាគរយ (មិនប្រឆាំងអ្វីទាំងអស់) រកឃើញថាអ្នកទាំងអស់គ្នាសក្តិសមនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះជាម្ចាស់សម្រាប់តំណែងនេះ ដែលព្រះជាម្ចាស់បានត្រាស់ហៅអ្នក។

31 ឥឡូវនេះ អ្នក ដូចបានចែង “មួយទៀត ត្រូវល្បួងលចំពោះពួកអ្នកជំនួយ ទាំងនោះជាមុនដំបូងដែរ។” ក្នុងរយៈពេលពីរបីសប្តាហ៍ បើព្រះសព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំ នឹងត្រឡប់ទៅជាក់ដៃលើក្រុមមនុស្សនេះ ដើម្បីធ្វើឱ្យពួកគេជឿជាក់ជាផ្លូវការ... ឬ ឌីកុននៃក្រុមជំនុំនេះ និងអ្នកហិរញ្ញិក។

ចូរយើងអានក្បាលបន្តិច៖

32 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ យប់នេះយើងមានសេចក្តីសោមនស្សរីករាយដែល មានមនុស្សរស់នៅលើផែនដីនេះ ដែលអាចដើរដោយកោតខ្លាចព្រះនៅមុខ លោកិយ ព្រះពន្លាមួយដែលមានច្បាប់តឹងរឹងដូចដែលមាន អាចជ្រើសរើសបុរស ចំនួនប្រាំនាក់ឱ្យឡើងកាន់តំណែងជាមេដឹកនាំរបស់ពួកគេ ដោយមិនមានការ បោះឆ្នោតប្រឆាំងណាមួយឡើយ។ យើងសប្បាយចិត្តសម្រាប់ពួកគេ ហើយ យើងមានអារម្មណ៍ថាទ្រង់បាននៅជាមួយយើងក្នុងការធ្វើការសម្រេចចិត្តទាំងនេះ ក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និងពួកយើងជាគ្រូគង្វាល។

33 សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់បុរសទាំងនេះ។ ហើយសូមឱ្យពួកគេបម្រើការ ងារនេះអស់ពីចិត្ត ដោយដឹងថាវាកំពុងទិញដល់ពួកគេនូវកម្រិតដ៏អស្ចារ្យមួយនៅ ស្ថានសួគ៌។ ថ្ងៃណាមួយនៅពេលសៀវភៅស្ថានសួគ៌នឹងត្រូវបិទ សូមឱ្យ ព្រះគម្ពីរនៃសេចក្តីស្នេហា និងនៅក្នុងគម្ពីរស្ថានសួគ៌ដ៏អស្ចារ្យត្រូវបានបើក សូមឱ្យ ឈ្មោះរបស់ពួកគេមួយរយភាគរយនៅចំពោះព្រះ និងព្រះអង្គសង្គ្រោះ និងពួកពល បរិវារនៃស្ថានសួគ៌ទាំងអស់ ដើម្បីឱ្យមានភាពដូចគ្នានៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ ទ្រង់។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រទានពរដល់ពួកគេ ហើយសូមឱ្យពួកគេបម្រើការ ងារនេះឱ្យបានល្អ។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ យើងអរព្រះគុណទ្រង់សម្រាប់ពួកគេ។ អាម៉ែន។

34 ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ចាប់ដៃរបស់អ្នក បងប្រុសហាននិងបងប្រុសហ្សាបែលនិង បងប្រុស ខូលិនបងប្រុស ហ៊ីកយីសិននិងបងប្រុស ថេលរ៉ា។ សប្បាយចិត្តណាស់ ដែលបានដឹងថាយើងបានរាប់អានគ្នាជាមួយបុរសមានកិត្តិយសបែបនេះ។ សូម ព្រះប្រទានពរអ្នកឥឡូវនេះ។ ហើយយើងនឹងឃើញអ្នកភ្លាមៗ នៅពេលដែលខ្ញុំ សម្រាកបន្តិច ដើម្បីត្រលប់មកវិញ ហើយមើលពីរបៀបដែលអ្នកចូលចិត្តមុខងារ របស់អ្នក។ មិនអីទេ តាមការបោះឆ្នោតរបស់ពួកគេ ខ្ញុំគិតថាគឺមួយរយភាគរយ មិនប្រឆាំងពីអ្វីទាំងអស់។



35 អូ តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេដែលអ្នកបានចូលរួមជាមួយមនុស្សសព្វថ្ងៃនេះ ដែលអាចរស់នៅចំពោះព្រះ ដោយកោតខ្លាច ហើយរស់នៅមុនលោកិយបច្ចុប្បន្ន នេះក្នុងស្ថានភាពនោះឬ? វាជារឿងដ៏អស្ចារ្យមួយ។

36 ហើយខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលបានដឹងថាយប់នេះខ្ញុំមានឯកសិទ្ធិ—ដោយមាន បុរសទាំងនេះ និងក្រុមជំនុំនេះធ្វើជាមិត្តរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលព្រះ អនុញ្ញាតឲ្យខ្ញុំភ្ជាប់ខ្លួនខ្ញុំជាមួយនឹងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់នៅទូទាំងពិភពលោក។ អូ ត្រូវតែមើលងាយ បដិសេធ ហើយនិយាយដើម ហើយដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅ ព្រឹកនេះនៅក្នុងសាររបស់ខ្ញុំ ប្រហែលជាគ្រាន់តែជាកក់ជ្រាំប៉ុណ្ណោះ របៀបដែល ពិភពលោកមើលមកពួកគេ ដូចជា “ក្រុមអ្នកនិយមជ្រុលមួយក្រុម” ប៉ុន្តែ ព្រះ មើលទៅពួកគេថាជាកូនរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំសប្បាយចិត្តណាស់សម្រាប់រឿងនោះ។ ពួកគេប្រហែលជាមិនអាចប្រាប់អ្នកថា តើវាទៅដល់ឋានព្រះច័ន្ទប៉ុន្មានម៉ាយ។ ពួកគេប្រហែលជាមិនអាចប្រាប់អ្នកពីប្រព័ន្ធព្រះអាទិត្យទាំងអស់ និងរបៀបដែល វាដំណើរការបានទេ។ ប៉ុន្តែមានរឿងមួយដែលពួកគេដឹង គឺពួកគេដឹងម៉ោងដែល ពួកគេបានកើតម្តងទៀត។ ខ្ញុំរីករាយណាស់សម្រាប់ពួកគេ។

37 ហើយជាឧទាហរណ៍មួយដែលខ្ញុំបានរៀន ហើយខ្ញុំនឹងភ្ជាប់វានៅយប់នេះ ជាមួយកូនស្រីតូចពីរនាក់របស់ខ្ញុំ ដើម្បីអោយវាត្រលប់មកផ្ទះយើងវិញ ដើម្បីធ្វើ ឱ្យវាពិតប្រាកដសម្រាប់ពួកយើង ថាអ្នកនឹងយល់ពីអត្ថន័យរបស់វា។ ព្រឹកមួយ ក្រោកពីដំណេក...ខ្ញុំមានកូនស្រីតូចពីរនាក់។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺរិបិកា ហើយម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺសារ៉ា ហើយពួកគេជាកូនស្រីតូចរបស់ប៉ា។

38 ហើយខ្ញុំមានកូនប្រុសម្នាក់ឈ្មោះ យ៉ូសែប។ ខ្ញុំកំពុងមកពីឆាតតាណូហ្គា ចេញពីការប្រជុំនៃយប់មួយ ខណៈពេលដែលខ្ញុំនៅទីនោះក្នុងយុទ្ធនាការ ចុងក្រោយនេះ។ ហើយខ្ញុំបាននៅក្នុង—ឡាននេះទៅជាមួយកូនប្រុសចុងរបស់ខ្ញុំ ប៊ីលី។ ប្រពន្ធគាត់និងមេដានៅក្នុងឡាន ហើយនិងកូនស្រី។ ហើយនៅពេល ដែលយើងកំពុងដើរលេង គ្មាននរណាម្នាក់បាននិយាយអ្វីសោះពីការបិទទីក្រុង ជាច្រើន។ ហើយខ្ញុំបានប្រញាប់ខ្លាំងទៅលើមនុស្សនៅយប់នោះអំពីវិធីដែលពួកគេ កំពុងធ្វើ។ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់បាននិយាយអ្វីទេ។ ហើយយ៉ូសែបតូចមកចាប់ ស្មាខ្ញុំ គាត់និយាយថា “ប៉ា អ្នកប្រាកដជាបានអធិប្បាយយប់នេះ!”

39 ហើយនៅព្រឹកនេះ នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងចាកចេញ ហើយឡើងទៅកាន់ផ្លូវទីប្រាំបី និងទីដប់... ឬ ពិន និង ចិន ជាជាង គ្មាននរណានិយាយអ្វីសោះ ប្រពន្ធនិងកូនស្រីទាំងពីរ។ ហើយយ៉ូសែបតូចបានចាប់ស្នាខ្ញុំម្តងទៀត គាត់បាននិយាយថា “ប៉ា ខ្ញុំពិតជាចូលចិត្តការអធិប្បាយព្រឹកនេះណាស់” គាត់បាននិយាយអញ្ចឹង។

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំមានអ្នកគាំទ្រម្នាក់ នោះជាកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។”

40 ហើយចំពោះពាក្យតូចតាចរបស់យើង។ ព្រឹកឡើងអង្គុយក្នុងបន្ទប់ ប៊ែគីតូចរត់ចេញមកក្រៅ ហើយនិយាយថា នាងបានជាន់ជើងខ្ញុំ ហើយដាក់អាបខ្ញុំ ហើយនាងជាកូនស្រីតូចរបស់ប៉ា។ ហើយនាងកំពុងឱបខ្ញុំ។ ហើយសារ៉ាតូចបានលោតចេញពីគ្រែជាមួយនឹងខោអាវតូចរបស់នាង ហើយនឹងនិយាយថា មករត់ដេញចាប់។ នាងជាកូនស្រីមានភ្នែកពណ៌ត្នោតតូច។

41 ប៊ែគីតូចនឹងនិយាយថា “អូ សារ៉ា មិនចាំបាច់អ្នកមកទេ ព្រោះខ្ញុំមានប៉ាខ្លួនឯង។ ប៉ាជារបស់ខ្ញុំ!” ហើយសារ៉ាតូច បបូរមាត់តូចរបស់នាងទម្លាក់ចុះ ភ្នែកត្នោតតូចរបស់នាងបិទ។ ខ្ញុំធ្វើចលនា *បែបនេះ* ហើយលុតជង្គង់ម្ខាងទៀត ហើយនាងមកជាន់លើ។

42 ប៊ែគី មានជើងវែងជាង ដូច្នេះពួកគេនឹងទៅដល់កំរាលមុន។ សារ៉ាតូចកំពុងតែចេះដើរតិចៗ ដូច្នេះខ្ញុំដាក់ដៃទាំងពីរអាបសារ៉ា។ សារ៉ាតូចមើលទៅប៊ែគីហើយនិយាយថា “ប៊ែគី អ្នកប្រហែលជាយកប៉ាទាំងអស់ ប៉ុន្តែប៉ាបានយកខ្ញុំទាំងអស់!”

43 ហើយខ្ញុំគិតថានោះជារបៀបដែលវានៅទីនេះ។ យើងប្រហែលជាមិនស្គាល់ទ្រឹស្តីទាំងអស់ និងពាក្យក្រិកដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់ ក្រុមមនុស្សនេះប្រហែលជាមិនដឹង ប៉ុន្តែមានរឿងមួយប្រាកដគឺ ខ្ញុំជឿថាព្រះយេស៊ូវបានទទួលយើងទាំងអស់គ្នា។ អាម៉ែន។

មិនអីទេ បងប្រុស នេវិល។



**ទីតាំងរបស់អ្នកជំនួយ** KHM58-0720E

(The Placing of Deacons)

**លំនាំ សណ្តាប់ធ្នាប់និងគោលវិធីនៃផ្នែកក្រុមជំនុំ**

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ទី 20 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 1958 នៅ រោងឧបោសថ ប្រាណហាំ ក្នុងជេហ្វឺសានវិល រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា សហរដ្ឋអាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជា សារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជា ភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG